



BEA 東亞銀行

同心 創精彩

“Health • MPF” All-inclusive Retirement Seminar 「健康 • 強積金」退休全方位講座

Free MPF Consultation & Health Assessment 免費強積金諮詢及健康評估

- Professional consultation provided by MPF specialists¹
駐場強積金顧問提供專業諮詢¹
- Simple health assessment conducted by registered nurses (pre-registration is required²)
註冊護士為參加者作簡單健康評估 (須預先登記²)

<p>Speakers³ 講者³</p>	<p>Dr. Angus Chan Specialist in Family Medicine Medical Director of Blue Care Medical Centre and U Care Hong Kong Medical Limited Topic: Learn about Sleeping Disorders and their Treatment</p> <p>Ms. Leona Tang Vice President BEA Union Investment Management Limited Topic: MPF Stress Reliever</p>	<p>陳銘偉醫生 家庭醫學專科醫生 寶康醫療中心及 明康醫療香港有限公司醫務總監 主講題目：認識睡眠失調及 治療方法</p> <p>鄧詩敏女士 副總裁 東亞聯豐投資管理有限公司 主講題目：積金「減壓法」</p>
<p>Date and Time 日期及時間</p>	<p>18th August, 2018 (Saturday) 2:30 p.m. – 4 p.m. (Registration starts at 2 p.m.)</p>	<p>2018年8月18日 (星期六) 下午2時30分至4時 (下午2時開始登記入座)</p>
<p>Venue 地點</p>	<p>7/F, BEA Tower, Millennium City 5, 418 Kwun Tong Road, Kowloon, Hong Kong (Kwun Tong MTR Station, Exit A2)</p>	<p>香港九龍觀塘道418號 創紀之城五期 東亞銀行中心7樓 (港鐵觀塘站A2出口)</p>
<p>Reservations 報名方法</p>	<p>BEA (MPF) Hotline: 2211 1777 (operated by Bank of East Asia (Trustees) Limited) Email: BEAMPF@hkbea.com Fax: 3608 6003</p>	<p>東亞 (強積金) 熱線：2211 1777 (由東亞銀行 (信託) 有限公司運作) 電郵：BEAMPF@hkbea.com 傳真：3608 6003</p>
<p>Refreshments 茶點招待</p>	<p>Complimentary refreshments will be served after the seminar</p>	<p>講座完結後將有精美茶點免費享用</p>

¹ Please bring along your latest MPF Member Benefit Statement(s) to help with your MPF consultation.

欲進行強積金諮詢者請帶備最新一期強積金成員累算權益報表。

² Pre-registration is accepted through the above reservation channels.
請按上述報名方法預先登記。

³ Speakers are subject to change based on speaker availability.

如有講者未能出席，講者名單將會有所更改。

This seminar will be conducted in Cantonese.

講座以廣東話進行。

Reservation Form 報名表

To: Bank of East Asia (Trustees) Limited
致: 東亞銀行(信託)有限公司

Fax No. : 3608 6003
傳真號碼

Email : BEAMPF@hkbea.com
電郵

Name of Participant (Please fill in BLOCK letters) 參加者姓名(請用正楷填寫)	Mobile Phone No. 手提電話號碼	Email Address 電郵地址	Enrol for Health Assessment (Y/N) 參與健康評估(是/否)
1.			
2.			
3.			
4.			
5.			
6.			
7.			
8.			

This seminar is free of charge. Seats are limited. Please register at your earliest convenience.
是次講座費用全免, 座位有限, 請報名從速。

Bank of East Asia (Trustees) Limited ("BEA Trustees") reserves the right to cancel the seminar at any time without prior notice and to make the final decision in any dispute.

東亞銀行(信託)有限公司(「東亞信託」)有權隨時取消是次講座而無須事前通知, 如有任何爭議, 東亞信託亦有最終決定權。

The information provided by participants will not be transferred to other parties and will be used solely by BEA Trustees for registration/confirmation for this seminar.

參加者所提供的資料將不會轉交其他各方, 及只供東亞信託用作登記/確認參與本講座。

The participants shall be entitled to request to access or correct data, or to request information regarding privacy policies and practices and categories of data held by Bank of East Asia (Trustees) Limited, by writing to: Bank of East Asia (Trustees) Limited, The Individual Data Protection Officer, Bank of East Asia (Trustees) Limited, 32nd Floor, BEA Tower, Millennium City 5, 418 Kwun Tong Road, Kowloon, Hong Kong. In accordance with the terms of the Personal Data (Privacy) Ordinance, BEA Trustees has the right to charge a reasonable fee for the processing of any data access request.

參加者可以書面方式查閱或更正資料, 或查閱有關東亞銀行(信託)有限公司的私隱政策及守則及所持有的資料種類。來函請至: 香港九龍觀塘道418號創紀之城五期東亞銀行中心32樓, 東亞銀行(信託)有限公司, 東亞銀行(信託)有限公司個人資料保障主任。根據《個人資料(私隱)條例》的條款, 東亞信託有權就處理任何查閱資料的要求收取合理費用。

If the Typhoon Warning Signal No. 8 or above or Black Rainstorm Warning is hoisted, the seminar will be cancelled without further notice.

如懸掛8號或以上颱風警告信號或發出黑色暴雨警告, 本講座將會取消而不作另行通知。

Presented by : Bank of East Asia (Trustees) Limited and U Care Hong Kong Medical Limited
主辦機構 : 東亞銀行(信託)有限公司及明康醫療香港有限公司

Issuer : Bank of East Asia (Trustees) Limited
發行人 : 東亞銀行(信託)有限公司

Sponsor : The Bank of East Asia, Limited
保薦人 : 東亞銀行有限公司



▶ You can also scan this QR code to register for the seminar and health assessment!
你亦可掃描QR碼報名參加講座及健康評估!

BEA · Fulfilling all your MPF needs
你想的強積金 · 盡在東亞銀行

BEA (MPF) Hotline
東亞(強積金)熱線 **2211 1777**

(Operated by Bank of East Asia (Trustees) Limited)
(由東亞銀行(信託)有限公司運作)

www.hkbea.com



立即下載
Download Now

BEA App